
Konnerud Tempo sjakklubb 

  
Referat- Styremøte 21.04.22  
Til stede: Anders, Roger , Thorgrim, Andre, Håvard 

 
Ikke tilstede: Jon og Per Arne 

 

Nr. Styresak  Ansv.  Deadline  Avsluttet?  

1 Godkjenning av innkalling og forrige møtes referat:       
 

2 T-skjorter fortsatt ikke på plass. Roger følger opp. 

Lagerrydding og sortering utført. Utstyr talt opp 221 brett 167 

brikkesett 99 klokker. Roger har i tillegg 6 komplette sett i 

bilen. 

  

  

   

    

3 Roger ser gjennom det historiske materialet for ytterligere 

rydding. 

Anders og Roger sjekker ut sjakk og samfunn T-skjorter 

 

  
  

4  Valg av nestleder: Anders Aure valgt som nestleder for 1 år.     
 

5 7. mai er Konnerud Tempo sjakklubb invitert til å ha stand på 

bydelsdager. Roger og Linn holder i det. Alle er velkomne til å 

hjelpe til. Tenker å ha åpen kveld tirsdager utover. 

Planleggingsmøte 26 april. 

  

  

   

  

6 Invitasjon til nærmiljøutvalget Konnerud Skoger, for å komme med 

innspill rundt frivillighet. Håvard stiller. 

   

7 Kiwanis ønsker å leie lagerplass under trappa. Helmer må i såfall 

lage en plan for alt han har lagret der. 

   

8 Anders lager spørreskjema til klubbens medlemmer om ønsker for 

aktiviteter på høsten. 

   

9 Medlemstallet i Konnerud Tempo er nå 39.    

10 Det jobbes med sammenslåing av nsf og usf. Anders informerte 

om prosessen. 

   

11 Kontingent er ikke sendt ut. Roger purrer Per Arne.    

12 Sommeravslutning: 15. juni    

6 Eventuelt: 

   

7 Neste styremøte:        

  
Håvard Aure  
Sekretær  
 

 


